
Ottawa Chinese Community Service Centre
渥 太 华 华 人 社 区 服 务 中 心

  

400 Cooper St, Suite 2000, Ottawa, On K2P 2H8 Tel:(613) 235-4875 

2023-2024 Members
  

hip Form 会员登记表 
  

The Ottawa Chinese Community Service Centre is a non-profit, non-partisan, charitable organization committed to advancing the full 
social and economic integration and participation of newcomers, immigrants and people of Chinese descent in the City of Ottawa. 

渥太华华人社区服务中心（原加京华侨服务处）是一个非牟利，无宗教和政治党派的社会服务机构，我们致力于协助
新移民在经济上和整体生活上融入加拿大主流社会，在渥太华卡尔顿地区安居乐业。

Member’s Name 姓名: _________________________________________________Date/日期:___________________________ 

Address 地址:____________________________________________City 城市__________Post Code 邮编______________ 

Telephone 电话: ______________________________E-mail 电邮:____________________________________________ 

By becoming a member, you can actively participate in what OCCSC does and have a voice in deciding our future direction. Your financial contribution 
will directly support our programs and services and will assist immigrants integrate successfully into Canadian life. You can vote at our Annual General 
Meeting, have opportunity to be selected as a Board of Director, receive our e-newsletter monthly, get discounts from our membership sponsors.  
成为我们的会员,您能参与本中心各项目未来发展的决定权, 你的会费并可帮助各服务项目,让新移民成功的融入加拿大生活.您
可以在周年大会上投票选举理事会成员,有机会被选为理事会成员并参与本中心的管理,收到本中心的电子月刊,于会员赞助商家
消费享特别优惠. 

—————————————————————————————————————————————————
OCCSC Use Only 仅限本中心使用 

Payment of $10.00 membership fee 收到十元会费             Payment of $5.00 (seniors) 收到五元会费(65 岁以上长者) 

Membership Number 会员号码:___________________________________ 
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